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АНГЕЛ СТЕФАНОВ

КМЕТ НА РАЙОН ОВЧА КУПЕЛ

ЧРЕЗ

Г-Н ГЕОРГИ ГЕОРГИЕВ

ПРЕДСЕДАТЕЛ НА СОС

ПИТАНЕ
от Татяна Георгиева - общински съветник

УВАЖАЕМИ Г-Н СТЕФАНОВ,

На основание чл.129, ал.1 и ал.2 от Правилника за организацията и 
дейността на Столичен общински съвет, моля да ми отговорите устно и 
писмено на следващата сесия на Столичен общински съвет на следното 
питане, което да бъде включено в Дневен ред на СОС:

1. Защо е затворен без основателна причина Клуба на пенсионера в кв. „Горна 
баня“, район „Овча Купел“?

2. Каква е истинската причина възрастните граждани на София от този район 
да нямат свободно достъпно място, което да използват за различни културни, 
образователни и социални събития?

3. Клубът бе ремонтиран със средства на Столична община през 2018-2019 г. 
и отворен отново за гражданите в същата година от Кмета на Столична 
община г-жа Йорданка Фандъкова, като сигнали, че помещението е затворено 
са подавани многократно, но отговор гражданите не получават. Защо 
районната администрация не предприема действия по отношение на 
запитванията на гражданите?

л
С уважение:


